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 CONSILIUL JUDEŢEAN BACĂU 

Compartiment de lucru consilieri judeţeni 

Nr.32418 din 21.12.2022 

 

    PROCES VERBAL 

încheiat astăzi, 21.12.2022, în şedinţa ordinară a 

Consiliului Judeţean Bacău 
 

 

 

  Ședința a fost convocată în conformitate cu prevederile art.178 alin .(1)  din Codul administrativ cu 

modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia nr.428 din 15.12.2022 a Preşedintelui Consiliului 

Judeţean Bacău, comunicată consilierilor judeţeni în termenul prevăzut de lege şi adusă la cunoştinţă 

publică în presa locală şi pe site-ul consiliului judeţean.  

  Şedinţa se desfăşoară în sala mare de şedinţe a Consiliului Judeţean Bacău. 

  Din totalul de 36 de consilieri judeţeni în funcţie, sunt prezenţi  36 de consilieri. Domnul consilier 

Boca Laurenţiu  participă la şedinţă on-line.  

 Având în vedere proiectul ordinii de zi, la şedinţă au fost invitaţi să participe: doamna Ardeleanu 

Lenuța, director la Serviciul Public Județean de Drumuri Bacău, domnul Codreanu Cristian, director 

DGASPC Bacău, doamna Chelaru Oana, director R.A. Aeroportul Internaţional “George Enescu” Bacău, 

directorii direcţiilor şi şefii serviciilor din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Bacău,  

reprezentanţii mass-media.  

       S-au încheiat şi şedinţele comisiilor de specialitate. Comisiile de specialitate au emis avize favorabile 

pentru toate proiectele de hotărâri care au fost înscrise pe proiectul ordinii de zi. 

 Şedinţa fiind legal convocată şi constituită îşi poate desfăşura lucrările. 

 Lucrările şedinţei sunt conduse de domnul preşedinte Valentin Ivancea.  
 

  ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Bună ziua doamnelor şi domnilor consilieri. Bine aţi venit la 

şedinţa ordinară de astăzi. Ţinând cont că astăzi ne pregătim pentru colindători, suntem şi  în preajma 

sărătorilor Crăciunului, am să vă propun să mergem operativ. Acolo unde sunt intervenţii, vă rog să le 

faceţi din timp pe anumite proiecte. Eu am să trec la vot fiecare proiecte în parte, dar dacă avizele sunt 

favorabile, o să supun direct la vot.     

     Pentru şedinţa de astăzi, proiectul ordinii de zi, este următorul: 

1. Aprobarea procesului - verbal al şedinţei  extraordinare convocată de îndată din data de 08.12.2022;  
 

2. Aprobarea procesului - verbal al şedinţei  extraordinare convocată de îndată din data de 14.12.2022;  
 

3. Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor și taxelor locale, precum și a taxelor speciale, 

aplicabile în anul 2023;  

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

4. Proiect de hotărâre privind acordarea mandatului special al reprezentantului legal al județului Bacău în 

Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Bacău convocată pentru data de 23 

decembrie 2022; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico – economici pentru realizarea obiectivului 

de investiții ”Împrejmuire teren – latura principală și amenajare curte”, Școala Gimnazială specială 

”Maria Montessori”, Bacău;  

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

6. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului în 

suprafață de 120 mp. din zona drumului județean DJ 252F, situat în sat Zlătari, comuna Ungureni din 

județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea Serviciului Public 

Județean de Drumuri Bacău, în favoarea S.C.Delgaz Grid S.A.; 
Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
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7. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului în 
suprafață de 21 mp. din zona drumului județean DJ 252F, situat în sat Ungureni, comuna Ungureni din 
județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea Serviciului Public Județean 
de Drumuri Bacău, în favoarea S.C.Delgaz Grid S.A.; 

                                               Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

8. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului în 
suprafață de 423 mp. din zona drumului județean DJ 252C, situat în sat Marvila, str. Ghioceilor, comuna 
Corbasca din județul Bacău, aflat în domeniul public a1 Județului Bacău și în administrarea Serviciului 
Public Județean de Drumuri Bacău, în favoarea S.C.Delgaz Grid S.A.; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

9. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului în 

suprafață de 840 mp. din zona drumului județean DJ 206B, situat în sat Rădoaia și Parava, comuna 

Parava din județul Bacău, aflat în domeniul public a1 Județului Bacău și în administrarea Serviciului 

Public Județean de Drumuri Bacău, în favoarea S.C.Delgaz Grid S.A.; 
Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

10. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului în 
suprafață de 591 mp. din zona drumului județean DJ 115, situat în sat Curița, comuna Cașin din județul 
Bacău, aflat în domeniul public a1 Județului Bacău și în administrarea Serviciului Public Județean de 
Drumuri Bacău, în favoarea S.C. Delgaz Grid S.A.;  

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
                             

11. Proiect de hotărâre privind darea în administrare către Consiliul Local al Comunei Târgu Trotuș a 

sectorului de drum județean DJ 112, de la km 6+200 la km 6+330, situat pe raza administrativ 

teritorială a Comunei Târgu Trotuș; 

                                                     Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuție bugetara pe trimestrul IV 2022 al Județului 

Bacau; 

                                                     Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea unor măsuri pentru asigurarea continuității transportului public de 

persoane prin curse regulate în aria teritorială de competență a județului Bacău, prin prelungirea 

valabilității contractelor de delegare a gestiunii serviciului public de transport județean;                                                      

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării în anul 2023 a concediului de odihnă anual neefectuat 

în anul 2022 de către Preşedintele şi Vicepreşedinţii Consiliului Judeţean Bacău;                                                        

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

15. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexelor nr.1 şi 2 la Hotararea Consiliului Judeţean Bacău 

nr.145/2021 privind aprobarea organigramei și a statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al 

Consiliului Judeţean Bacău, cu modificarile ulterioare; 

                                               Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

16. Proiect de hotărâre privind instituirea și acordarea premiilor pentru sportivii și antrenorii din județul 

Bacău, care au obținut în anul 2022 perfomanțe deosebite la competițiile naționale și internaționale; 

                                              Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 
17. Proiect de hotărâre privind plata cotizaţiei Consiliului Judeţean Bacău către Agenția pentru Dezvoltare 

Regională Nord-Est pentru anul 2022; 

                                             Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
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18. Proiect de hotărâre privind aprobarea protocolului încheiat între Județul Bacău și Administrația 

Bazinală de Apă Siret pentru realizarea obiectivului de investiții ”Modernizare DJ 207F, DN 2F – 

Săucesti, km 0+000 – km 3+254, jud. Bacău”, prin Programul Național de Investiții “Anghel Saligny”; 

                                              Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 
19. Proiect de hotărâre privind aprobarea dezlipirii imobilului cu număr cadastral: 62694, în suprafață de 

7915 mp, în următoarele numere cadastrale: 68742, în suprafață de 4799mp, și 68743, în suprafața de 

3116 mp situat în Mun. Onești, str. Adrian Păunescu nr 1, județul Bacău; 

                                              Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii  imobilelor cu numerele cadastrale: 62091 în suprafață de 

5000 mp și 62093 în suprafață de 5000 mp, într-un singur imobil cu numărul cadastral 62155 situat în 

UAT Corbasca, judeţul Bacău, in suprafaţă de 10000 mp; 

                                              Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

21. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexelor nr.1 și 2 la Hotărârea Consiliului Județean Bacău nr. 

119/2022 privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 

funcționare la Spitalul Județean de Urgență Bacău, cu modificările ulterioare; 
 

                                                     Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții la Ansamblul Folcloric 

„Busuiocul” Bacău; 

                                              Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 

23. Proiect de hotărâre privind utilizarea unor sume din Fondul de întreținere, înlocuire și dezvoltare, 

aferent Proiectului “Sistem integrat de management al deșeurilor solide în județul Bacău”, în anul 

2023; 

                                              Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

  
24. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Bacău nr.78/2019 privind 

stabilirea salariilor de bază pentru personalul din aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Bacău 

și din instituțiile și serviciile publice aflate în subordinea acestuia, cu modificările ulterioare; 

                                              Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

25. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici – faza Studiu de fezabilitate 

aferenți obiectivului de investiții “Amenajarea unei construcții având destinația de depozit pentru 

păstrarea temporară a muniției descoperite rămasă din timpul conflictelor militare”, comuna Săucesti. 

                                             Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării de către R.A. Aeroportul Internațional ,,George 

Enescu“ Bacău de servicii juridice de specialitate în vederea acordării de consultanță, asistență și 

reprezentare ; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

27. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Planului de restructurare a Centrului de recuperare şi reabilitare 

a persoanelor cu handicap Ungureni, cu o capacitate mai mare de 50 de locuri, aflat în subordinea 

Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bacău; 

                                              Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 

28. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de acţiune privind serviciile sociale administrate şi 

finanţate din bugetul Consiliului Judeţean Bacău, organizate în subordinea Direcţiei Generale de 

Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bacău, pentru anul 2023. 

                                              Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la  proiectul ordinii de zi, prezentate. 

 Nefiind observaţii, se supune proiectul ordinii de zi în forma prezentată şi se aprobă în unanimitate. 
 

 

 



4 

 

 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 

președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu        x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Supun la vot în conformitate cu prevederile art.135, alin.(8) din 

Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, suplimentarea primului proiect al ordinii de 

zi suplimentare cu următorele proiecte: 
 

1. Proiect de hotărâre privind validarea ca membru al Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică Bacău, 

în mandatul 2020-2024, a domnului comisar șef de poliție Bălău Constantin Dragoș, șef al 

Inspectoratului de Poliție Județean Bacău; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 

2. Proiect de hotărâre privind instituirea și acordarea premiilor pentru performanțe deosebite elevilor 

merituoși din Județul Bacău care au obținut media 10 la examenele de Evaluare Națională și 

Bacalaureat, respectiv premiile I, al II-lea și al III-lea la Olimpiadele școlare (faza națională și 

internațională) în anul școlar 2021-2022; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Pentru proiectul  de hotărâre înscris la punctul 1 de pe primul 

proiect al ordinii de zi suplimentare menționăm că,  prin adresa nr. 31279 /2022 transmisă de către ATOP, 

se solicită validarea domnului comisar șef de poliție Bălău Constantin Dragoș ca membru al Autorității 

Teritoriale de Ordine Publică Bacău  întrucât a preluat atribuțiile de  șef de inspectorat la Inspectoratul de 

Poliție Județean Bacău. 

 

 Pentru proiectul de hotărâre înscris la punctul 2 de pe primul proiectul ordinii de zi suplimentare, 

luând în considerare faptul că anul fiscal bugetar se apropie de sfârșit, ceea ce ar duce la pierderea 

fondurilor din care se poate face  plata acestor premii, precum și faptul că, în perioada imediat următoare 

sărbătorim un eveniment marcant în tradiția creștină care are în centru exprimarea sentimentelor de 

recunoștință către cei apropiați nouă, consider necesară adoptarea proiectului de hotărîre în regim de 

urgență.  

 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Înainte de a supune la vot aş propune ca punctul 1 de pe primul 

proiect al ordinii de zi suplimentare să treacă imediat după aprobarea proceselor verbale ca să nu-l ţinem  

prea mult pe domnul comisar şef de poliţie Bălău Constantin Dragoş. 

 
 

 
 

        Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la primul proiect al ordinii de zi 

suplimentare. 

        Nefiind observaţii, se supune aprobării primul proiect al ordinii de zi suplimentare şi se aprobă în 

unanimitate. 
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Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 

președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana      x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

    ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Supun la vot în conformitate cu prevederile art.135, alin.(8) din 

Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, al doilea proiect al ordinii de zi suplimentare  

cu următorele proiecte: 
 

1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Bacau, pe anul 

2022; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor de aeroport și criteriilor aplicate la diferențierea 

acestora pentru R. A. Aeroportul Internațional „George Enescu” Bacău. 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău  
 

       ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Pentru proiectul  de hotărâre înscris la punctul 1 de pe al doilea 

proiect al ordinii de zi suplimentare, menționăm că in M.O. nr.1220/19.12.2022 s-a publicat Hotărârea 

Guvernului nr. 1508 privind alocarea unei sume din Fondul de rezervă bugetară la dispoziția Guvernului, 

fiind astfel necesară aprobarea în regim de urgență a proiectului de hotărâre privind rectificarea bugetului 

de venituri și cheltuieli al Județului. 

 Pentru proiectul de hotărâre înscris la punctul 2 de pe al doilea proiect al ordinii de zi suplimentare, 

menționăm că R.A. Aeroportul Internațional „George Enescu” Bacău ne-a solicitat aprobarea proiectului 

de hotărâre în regim de urgență pentru a putea aplica noile tarife începând cu 1 ianuarie 2023. 

       ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Supun la vot al doilea proiect al ordinii de zi suplimentare cu 

amendamentul potrivit căruia proiectul de rectificare a bugetului ar trebui să fie după validarea domnului 

comisar şef Bălău Constantin Dragoş tocmai, pentru a ne putea încadra pe celelalte proiecte care ţin de 

bugetul de stat. 

 

        Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la al doilea proiect al ordinii de zi 

suplimentare. 

        Nefiind observaţii, se supune aprobării al doilea proiect al ordinii de zi suplimentare şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana      x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   
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11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la primul punct al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea îi dă cuvântul 

doamnei Dumitru Gabriela, şef serviciu juridic şi contencios, pentru a supune spre aprobare procesul-

verbal al şedinţei extraordinare convocată de îndată din data de 08.12.2022. 

 

   ♣ Dna Dumitru Gabriela, şef serviciu juridic şi contencios: Potrivit prevederilor  art.182 alin. 

(4) coroborat cu art.138 alin. (15) din  Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, la 

începutul fiecărei şedinţe, secretarul general al  judeţului supune spre aprobare procesul-verbal al şedinţei 

anterioare. Având în vedere prevederile legale mai sus menţionate, supunem spre aprobare procesul-

verbal al şedinţei extraordinare  convocată de îndată din data de 08.12.2022.  

 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la procesul verbal al şedinţei 

extraordinare convocată de îndată din data de 08.12.2022. 

         Nefiind observaţii, se supune aprobării procesul verbal în forma prezentată şi se aprobă  în unanimitate.
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ 

ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 

președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu        x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 2 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea îi dă cuvântul doamnei 

Dumitru Gabriela, şef serviciu juridic şi contencios, pentru a supune spre aprobare procesul-verbal al 

şedinţei extraordinare convocată de îndată din data de 14.12.2022. 

 

   ♣ Dna Dumitru Gabriela, şef serviciu juridic şi contencios: Potrivit prevederilor  art.182 alin. 

(4) coroborat cu art.138 alin. (15) din  Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, la 

începutul fiecărei şedinţe, secretarul general al  judeţului supune spre aprobare procesul-verbal al şedinţei 

anterioare. Având în vedere prevederile legale mai sus menţionate, supunem spre aprobare procesul-

verbal al şedinţei extraordinare  convocată de îndată din data de 14.12.2022.  
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Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la procesul verbal al şedinţei 

extraordinare convocată de îndată din data de 14.12.2022. 

         Nefiind observaţii, se supune aprobării procesul verbal în forma prezentată şi se aprobă  în unanimitate.
 

 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu        x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

           ♣ Dna Dumitru, şef serviciu juridic şi contencios: Totodată, în conformitate cu prevederile 

art.243 alin.(1), lit. n), din Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, informez 

consilierii judeţeni cu privire la aplicabilitatea art.228 alin. (2), alin. (3), alin. (4) şi alin. (5) din acelaşi act 

normativ, conform cărora: 

 (2) În exercitarea funcţiei, consilierul judeţean aflat în una dintre situaţiile de conflict de interese, 

prevăzute la alin. (1) al aceluiaşi articol, are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului judeţean 

interesul personal  pe care îl are la adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 

obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei. 

 (3) Ulterior anunţării interesului personal, consilierul judeţean nu mai este luat în calcul pentru 

cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu are 

drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 

 (4) Actele administrative emise ori adoptate sau actele juridice încheiate cu încălcarea prevederilor 

alin.(1) sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr.176/2010, cu modificările şi completările 

ulterioare. 

 (5) Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile alin. (1) şi legislaţia în materie privind conflictul de 

interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 

perioadă de maximum 6 luni.  

 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Dacă sunt situaţii de incompatibilitate, vă rog să vă anunţaţi cei care 

nu participaţi la vot. 

 

♣ Dl Scripăţ Constantin, vicepreşedinte: Nu voi participa la vot la punctul 13 de pe proiectul ordinii de zi 

♣ Dna Cosma Elena, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 5 de pe proiectul ordinii de zi. 

♣ Dna Egarmin Ana Maria, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 5 şi la punctul 30 de pe proiectul 

ordinii de zi.  

♣ Dl Droiman Alexandru Norbert, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 5 de pe proiectul ordinii 

de zi. 

♣ Dl Patriche Emilian, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 5 de pe proiectul ordinii de zi. 

♣ Dl Pravăţ Silviu Ionel, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 3 şi punctul 24 de pe proiectul 

ordinii de zi. 

♣ Dna Hirţescu Roxana Elena, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 5 de pe proiectul ordinii de zi. 
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♣ Dna Poşa Irina Diana, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 16 de pe proiectul ordinii de zi. 

♣ Dl Andrieş Iounţ, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 24, 27, 28 şi la punctul 31 de pe proiectul 

ordinii de zi. 

♣ Dl Pădureanu Leonard, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 30 de pe proiectul ordinii de zi. 

♣ Dl Gavriliu Adrian, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 16 de pe proiectul ordinii de zi. 

Domnule preşedinte, vă rog să-mi permiteţi să fac două menţiuni. Când va fi în dezbatere punctul 16 la 

care nu o să particip la vot, nu o să particip nici la dezbateri, dacă va fi votat proiectul. Vreau să menţionez 

că sunt pe lista celor premiaţi şi vreau să anunţ, că dacă acum câţiva ani am acceptat premiul în bani de la 

Consiliul Local Bacău şi am refuzat diploma, pentru că era semnată de dl Stavarache, acum vreau  să 

accept diploma, pentru că e semnată de domnul preşedinte al Consiliului Judeţean şi vreau să refuz premiul 

ca să nu las loc de interpretări, pentru că Legea ANI este destul de ambiguă. Mulţumesc.  

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: De acord. Am consemnat acest lucru şi vreau să vă spun că este 

ca efect al legii, a regulamentului, dar pot să zic că e moral această acţiune a dumneavoastră.  

 

◄ Se trece la punctul 1 al ordinii de zi suplimentare. Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind validarea ca membru al Autorităţii Teritoriale 

de Ordine Publică Bacău, în mandatul 2020-2024, a domnului comisar șef de poliție Bălău Constantin 

Dragoș, șef al Inspectoratului de Poliție Județean Bacău. 
 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate  
 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu        x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Am să decalez câte un punct de aşa natură încât să urmărim 

ordinea de zi aşa cum a fost aprobată. Am să fac o singură menţiune, vreau să-i mulţumesc domnului 

inspector şef, pentru faptul că într-o perioadă de 3 luni de zile a avut o activitate extrem de stresantă şi aici 

mă refer la ceea ce înseamnă  DGASPC, cu problemele care au fost acolo. Vreau să mulţumesc tuturor 

poliţiştilor care au participat la acest caz şi nu numai acestora, pentru că a fost un caz complex. Vreau să 

mulţumesc şi celor care au asigurat protecţia atât mie cât şi domnului director general de la DGASPC. Nu 

le-a fost simplu să-şi organizeze activitatea, de aceea la un moment dat am renunţat la pază, pentru că mi-

am dat seama că le este foarte greu. Vreau să vă mulţumesc şi să vă asigur că ne putem baza pe dânşii, am 

văzut din propria experienţă şi vă rog să mă credeţi că nu le-a fost simplu să asigure continuitate în 

activitatea de protecţie şi în activitatea operativă. Vă mulţumesc încă odată domnule comisar şef şi vă 

doresc mult succes.  

 

◄ Se trece la punctul 3 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă 

referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind stabilirea impozitelor și taxelor locale, precum și a 

taxelor speciale, aplicabile în anul 2023.  
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      Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 36 

de voturi pentru. Domnul consilier Pravăţ Silviu-Ionel, nu participă la vot. 
 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 

președinte 
x  

 

 

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu        x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel -   

28. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 4 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă 

referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind acordarea mandatului special al reprezentantului legal 

al județului Bacău în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Bacău convocată 

pentru data de 23 decembrie 2022. 
 

   Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu        x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 5 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico – economici 

pentru realizarea obiectivului de investiții ”Împrejmuire teren – latura principală și amenajare curte”, 

Școala Gimnazială specială ”Maria Montessori”, Bacău. 
 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

        Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se  aprobă cu 

32 de voturi.  Doamnele/domnii consilieri:Cosma Elena, Egarmin  Ana Maria, Hîrţescu Roxana, Droiman 

Alexandru şi Patriche Emil, nu participă la vot.
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Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 

președinte 
x  

 

 

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena -   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru -   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria -   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana -   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian -   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 6 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept 

de servitute asupra terenului în suprafață de 120 mp. din zona drumului județean DJ 252F, situat în sat 

Zlătari, comuna Ungureni din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea 

Serviciului Public Județean de Drumuri Bacău, în favoarea S.C.Delgaz Grid S.A.. 
 

 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

        Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă   

în unanimitate.

 

 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 

președinte 
x  

 

 

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 7 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept 

de servitute asupra terenului în suprafață de 21 mp. din zona drumului județean DJ 252F, situat în sat 

Ungureni, comuna Ungureni din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în 

administrarea Serviciului Public Județean de Drumuri Bacău, în favoarea S.C.Delgaz Grid S.A. 

 
 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

                Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ 

ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 

președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   
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9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai        x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   
  
 

◄ Se trece la punctul 8 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 

referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de 

servitute asupra terenului în suprafață de 423 mp. din zona drumului județean DJ 252C, situat în sat Marvila, 

str. Ghioceilor, comuna Corbasca din județul Bacău, aflat în domeniul public a1 Județului Bacău și în 

administrarea Serviciului Public Județean de Drumuri Bacău, în favoarea S.C.Delgaz Grid S.A. 
 
 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

                Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  în 

unanimitate.

 
 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin        x   

36. Vreme Valerian x   
 

◄ Se trece la punctul 9 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept 

de servitute asupra terenului în suprafață de 840 mp. din zona drumului județean DJ 206B, situat în sat 

Rădoaia și Parava, comuna Parava din județul Bacău, aflat în domeniul public a1 Județului Bacău și în 

administrarea Serviciului Public Județean de Drumuri Bacău, în favoarea S.C.Delgaz Grid S.A. 
 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă   în 

unanimitate.

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 

președinte 
x  

 

 

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion        x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   
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23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 10 al proiectului ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea  
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept 
de servitute asupra terenului în suprafață de 591 mp. din zona drumului județean DJ 115, situat în sat Curița, 
comuna Cașin din județul Bacău, aflat în domeniul public a1 Județului Bacău și în administrarea 
Serviciului Public Județean de Drumuri Bacău, în favoarea S.C. Delgaz Grid S.A.  

 
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

                   Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă   în 

unanimitate.
 
 

 
 

 

   
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ 

ABȚINERE 

 
Ivancea 

Valentin,președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie           x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 
 

◄ Se trece la punctul 11 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind darea în administrare către Consiliul Local al 

Comunei Târgu Trotuș a sectorului de drum județean DJ 112, de la km 6+200 la km 6+330, situat pe raza 

administrativ teritorială a Comunei Târgu Trotuș. 
 

 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

   Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă    în 

unanimitate. 
  

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ 

ABȚINERE 

 
Ivancea 

Valentin,președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie           x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   
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◄ Se trece la punctul 12 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de execuție bugetara pe 

trimestrul IV 2022 al Județului Bacau. 
 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat.   

Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se  aprobă   în 

unanimitate. 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ 

ABȚINERE 

 
Ivancea 

Valentin,președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie           x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 13 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea unor măsuri pentru asigurarea 

continuității transportului public de persoane prin curse regulate în aria teritorială de competență a 

județului Bacău, prin prelungirea valabilității contractelor de delegare a gestiunii serviciului public de 

transport județean.                                                      
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

 

♣ Dna Popescu-Gagiu Ştefana, consilier. Am o întrebare. Am înţeles că sunt localităţi unde nu a 

participat până acum cineva la licitaţii şi aş vrea să ştiu ce se întâmplă cu localităţile unde nu este 

transportator care  a participat? 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Sunteţi un pic în eroare. Sunt două chestiuni diferite şi vreau 

să le tratăm corect. Pe de o parte, la ceea ce avem pe serviciul vechi, care este valabil până la 31 

decembrie, s-au semnat contracte prin delegare aşa cum am prezentat în şedinţa trecută cu toţi 

transportatorii, care avem contracte cu fiecare în parte. La partea a doua la care presupun că vă referiţi 

(deschiderea ofertelor, pentru delegarea gestiunii de transport), avem oferte pentru toate traseele. Asta 

voiam să vă spun, suntem în faza în care se evaluează ofertele, vom vedea care se califică, care nu se 

califică şi în funcţie de asta, se vor desemna câştigătorii. Dar vă spun că pe toate cele 20 de trasee aşa cum 

au fost împărţite, avem oferte pentru fiecare. Avem cel puţin o ofertă pentru fiecare traseu. Acum depinde 

de modul cum şi-au corelat cu caietul de sarcini, cu fişa de date de achiziţie, cum şi-au corelat operatorii 

şi corespondenţa cu baza legală, evident. În funcţie de asta se vor desemna câştigătorii. Tocmai de asta 

faptul că se prelungeşte, este tocmai pentru a avea acoperit transportul la nivelul întregului judeţ. Acesta 

este rostul acestei hotărâri. Este în regulă? 

♣ Dna Popescu-Gagiu Ştefana, consilier. Da. 

 

     Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 

cu 36 de voturi pentru. Domnul vicepreşedinte Scripăţ Constantin nu participă la vot.
 
    

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea 

Valentin,președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   
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10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie           x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin -   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 14 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea efectuării în anul 2023 a 

concediului de odihnă anual neefectuat în anul 2022 de către Preşedintele şi Vicepreşedinţii Consiliului 

Judeţean Bacău.                                                        
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  în 

unanimitate.
 

    

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea 

Valentin,președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie           x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

 

◄ Se trece la punctul 15 de pe ordinea de zi. (Punctul  1 de pe al doilea proiect al ordinii de zi 

suplimentare). Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de aprobare la proiectul de 

hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Bacau, pe anul 2022. 

 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: La acest punct am eu un amendament. Având în vedere 

Hotărârea de Guvern  prin care s-a rectificat bugetul Consiliului Judeţean şi a comunelor din judeţ şi 

s-au alocat anumite sume suplimentare pentru judeţul Bacău, pentru UAT-le, a fost alocată şi o sumă 

de 10 milioane lei pentru judeţul Bacău (10 mii, mii lei). Ca atare, pentru a avea o predictibilitate 

pentru un proiect extrem de important  atât pentru judeţ cât şi pentru municipiu, propun alocarea 

integrală a sumei de 10 mii, mii lei la partea de cheltuieli, pentru suplimentarea creditelor bugetare şi 

de angajament la capitolul 54 „alte servicii publice generale, asocieri”, pentru obiectivul de investiţii 

construire Athletic Parck. 

 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre cu 

amendamentul făcut de domnul preşedinte Valentin Ivancea. 

  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre cu amendamentul domnului 

preşedinte Valentin Ivancea şi se aprobă  în unanimitate.
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Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea 

Valentin,președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie           x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

 

◄ Se trece la punctul 16 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind instituirea și acordarea premiilor pentru 

sportivii și antrenorii din județul Bacău, care au obținut în anul 2022 perfomanțe deosebite la competițiile 

naționale și internaționale. 

 

♣ Dl Pravăţ Silviu Ionel, consilier: Vă supun atenţiei un amendament pentru completarea 

premiilor pentru sportivi. Au venit pentru 3 cluburi din partea Asociaţiei Club Sportiv de Karate 

Tradiţional Omonzuru Bacău, pentru domnul Spulber George care a luat locul I pe naţional la Finala 

Cmpionatului Naţional de Karate – Brăila 2022. Pentru Stanciu Rihana la aceeaşi finală de la Brăila, locul 

II şi pentru domnul antrenor Smalbergher Dănuţ, locul I naţional. Din partea altui club – Asociaţia 

Sportivă şi de Tineret Boxing Club Sportiv Bacău, pentru tânărul Paraschiveanu Iulian Cătălin care a luat 

locul II pe naţional la Campionatul Naţional de Box în 2022 şi pentru antrenorul Ciocan Ioan Marius 

pentru performanţa cea mai valoroasă realizată în anul 2022, locul II naţional. Totodată, v-aş supune 

atenţiei un tânăr de 13 ani – Luca Alin Marian care a obţinut aur la Campionatul Naţional de Şah cu 7 

victorii din 7 partide şi pe antrenorul lui dl. ing. Negruţ Genică care activează la Clubul de lângă biserica 

Sf. Gheorghe din Bacău. 
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre  cu 

amendamentul propus de domnul consilier Pravăţ Silviu Ionel. 

  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre cu amendamentul propus de domnul 

consilier Pravăţ Silviu Ionel şi se aprobă cu 35 de voturi pentru. Doamna consilier Poşa Irina Diana şi 

domnul consilier Gavriliu Adrian, nu participă la vot.
 
    

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian -   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie           x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana -   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   
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♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Să ştiţi că este foarte greu la un moment dat să strângi tot ce 

înseamnă sportivi care au obţinut performanţe şi tocmai de asta poate mai sunt scăpări. Mă bucur pentru 

amendamentul propus de domnul consilier Pravăţ Silviu Ionel în aşa fel încât să nu fie discrepanţe între 

copiii merituoşi în sport. Vreau să mai fac o menţiune: noi mâine la ora 13,00 în sala Ateneu vom decerna 

premii pentru sportivi la care sunteţi invitaţi şi dumneavoastră.  

 

 

◄ Se trece la punctul 17 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind plata cotizaţiei Consiliului Judeţean Bacău 

către Agenția pentru Dezvoltare Regională Nord-Est pentru anul 2022. 
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  în 

unanimitate.
 

    

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ 

ABȚINERE 

 
Ivancea 

Valentin,președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie           x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

 

 

◄ Se trece la punctul 18 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea protocolului încheiat între Județul 

Bacău și Administrația Bazinală de Apă Siret pentru realizarea obiectivului de investiții ”Modernizare DJ 

207F, DN 2F – Săucesti, km 0+000 – km 3+254, jud. Bacău”, prin Programul Național de Investiții 

“Anghel Saligny”. 
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  în 

unanimitate.
 

    

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea 

Valentin,președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie           x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   
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◄ Se trece la punctul 19 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea dezlipirii imobilului cu număr 

cadastral: 62694, în suprafață de 7915 mp, în următoarele numere cadastrale: 68742, în suprafață de 4799 

mp, și 68743, în suprafața de 3116 mp situat în Mun. Onești, str. Adrian Păunescu nr 1, județul Bacău. 
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  în 

unanimitate.
 

    

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea 

Valentin,președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie           x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 20 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea alipirii  imobilelor cu numerele 

cadastrale: 62091 în suprafață de 5000 mp și 62093 în suprafață de 5000 mp, într-un singur imobil cu 

numărul cadastral 62155 situat în UAT Corbasca, judeţul Bacău, in suprafaţă de 10000 mp. 
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  în 

unanimitate
 

    

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie           x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 21 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre pentru modificarea Anexelor nr.1 și 2 la Hotărârea 

Consiliului Județean Bacău nr. 119/2022 privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a 

Regulamentului de organizare și funcționare la Spitalul Județean de Urgență Bacău, cu modificările 

ulterioare. 
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă   cu 

36 de voturi pentru şi o abţinere. Domnul consilier Boca Laurenţiu se abţine.
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Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ 

ABȚINERE 

 
Ivancea 

Valentin,președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu   x 

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie           x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 22 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de 

funcții la Ansamblul Folcloric „Busuiocul” Bacău. 

 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  în 

unanimitate.
 

    

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ 

ABȚINERE 

 
Ivancea 

Valentin,președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie           x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

 

◄ Se trece la punctul 23 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind utilizarea unor sume din Fondul de 

întreținere, înlocuire și dezvoltare, aferent Proiectului “Sistem integrat de management al deșeurilor 

solide în județul Bacău”, în anul 2023. 

 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  în 

unanimitate
 

    

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea 

Valentin,președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie           x   
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17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

 

◄ Se trece la punctul 24 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

Bacău nr.78/2019 privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul din aparatul de specialitate al 

Consiliului Judeţean Bacău și din instituțiile și serviciile publice aflate în subordinea acestuia, cu 

modificările ulterioare. 

 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 

35 de voturi pentru. Domnul consilier Andrieş Ionuţ şi domnul consilier Pravăţ Silviu Ionel , nu participă 

la vot.
 

    

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea 

Valentin,președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț -   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie           x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel -   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

 

◄ Se trece la punctul 25 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici – 

faza Studiu de fezabilitate aferenți obiectivului de investiții “Amenajarea unei construcții având destinația 

de depozit pentru păstrarea temporară a muniției descoperite rămasă din timpul conflictelor militare”, 

comuna Săucesti. 

 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate.
 

    

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ 

ABȚINERE 

 
Ivancea 

Valentin,președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie           x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   
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22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

 

◄ Se trece la punctul 26 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea achiziționării de către R.A. 

Aeroportul Internațional ,,George Enescu“ Bacău de servicii juridice de specialitate în vederea acordării 

de consultanță, asistență și reprezentare. 

 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  în 

unanimitate.
 

    

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ 

ABȚINERE 

 
Ivancea 

Valentin,președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie           x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

 

◄ Se trece la punctul 27 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de restructurare a 

Centrului de recuperare şi reabilitare a persoanelor cu handicap Ungureni, cu o capacitate mai mare de 50 

de locuri, aflat în subordinea Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bacău. 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 

36 de voturi pentru. Domnul consilier Andrieş Ionuţ nu participă la vot. 
 

    

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea 

Valentin,președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț -   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie           x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   
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◄ Se trece la punctul 28 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului anual de acţiune privind 

serviciile sociale administrate şi finanţate din bugetul Consiliului Judeţean Bacău, organizate în 

subordinea Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bacău, pentru anul 2023. 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 

36 de voturi pentru. Domnul consilier Andrieş Ionuţ nu participă la vot.
 

   

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț -   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie           x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Am să fac o precizare, nu neapărat legat de acest proiect, 

ţinând cont de faptul, că noi ca şi consiliu judeţean prin dumneavoastră finanţăm o parte din activitatea 

DGASPC, vreau să vă spun că anul acesta este singurul an în care nu am mai avut întârzieri la salarii. S-a 

reuşit prin restructurare pe de o parte şi prin gestionarea mai eficientă, să închidem anul fără nicio 

întârziere. Şi anul trecut a fost mai bine decât acum 2 ani, dar să ştiţi că am plecat de la un deficit de 34 de 

milioane la un moment dat şi am ajuns la un deficit de 11 milioane, care acum s-a închis prin consiliul 

judeţean. Să ştiţi că nu-i de ici de acolo, ca în 2 ani de zile, să reuşeşti să ajungi la o asemenea economie. 

Pe de o parte, faptul că Guvernul a aprobat (la un moment dat să ştiţi că s-au dat foarte puţini bani pentru 

DGASPC în ultima parte) de regulă ştiţi foarte bine că în luna septembrie, octombrie se făceau rectificări, 

pentru că veneau pe standardul de cost, anumite alocări de la buget. Acum a venit o singură alocare de 4 

milioane. Diferenţa am închis-o noi şi pot să vă spun că cei care lucrează acum la DGASPC, nu au avut 

absolut nicio întârziere la salarii. Pentru asta felicit directorul general şi echipa pe care o coordonează la 

DGASPC.   
 

◄ Se trece la punctul 29 al proiectului ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind instituirea și acordarea premiilor pentru 

performanțe deosebite elevilor merituoși din Județul Bacău care au obținut media 10 la examenele de 

Evaluare Națională și Bacalaureat, respectiv premiile I, al II-lea și al III-lea la Olimpiadele școlare (faza 

națională și internațională) în anul școlar 2021-2022; 

 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dna Popescu-Gagiu Ştefana, consilier: Mă bucur că facem acest lucru doar că aş avea o 

menţiune: să căutăm o soluţie prin care să fie invitaţi inclusiv profesorii. Să nu uităm că aceştia au pierdut 

foarte mult timp şi multe ore în pregătirea elevilor şi cred că ar trebui să avem un pic de recunoştinţă 

pentru ei. Nu sunt invitaţi mâine, sunt invitaţi doar elevii premiaţi. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Daţi-mi voie să vă răspund eu. Să ştiţi că sala este deschisă 

tuturor, inclusiv părinţi, bunici, directori de şcoli şi elevi. Nu există absolut nicio restricţie. Să ştiţi că 

profesorii nu au pierdut timpul cu elevii, chiar l-au câştigat, pentru că ei sunt cu media de 10, cu 

bacalaureat şi chiar au câştigat. Tocmai pentru asta fac public treaba asta fără nicio problemă, toată lumea 

este invitată să participe aşa cum am făcut pentru antrenori şi pentru cei care sunt premiaţi la sport, dar 

sunt obligat să fac o precizare ca să eliminăm orice dubiu în acordarea acestor premii. De regulă, 

Consiliul Judeţean nu a premiat aceste zone. În anii trecuţi nu s-a premiat, nu au existat asemenea 

solicitări. De anul trecut s-a premiat tot printr-o hotărâre de consiliu judeţean. S-a schimbat regulamentul 
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anul trecut şi s-a venit cu un regulament pentru sport. Acolo erau prinşi cu excelenţă în învăţământ. Ca 

atare, vreau să precizez că nu avem un regulament în acest sens pentru acordarea acestor premii şi am 

mers pe excepţii, pentru că am avut propuneri atât de la domnul consilier Bîrzu, cât şi de la doamna 

inspector general Egarmin Ana Maria de a premia elevii merituoşi. Vreau să votăm în cunoştinţă de 

cauză, pentru că eu pe anul următor îmi doresc, să avem un regulament dezbătut prin care să putem avea o 

continuitate. În acest moment s-a făcut pe baza referatului de aprobare a directorului direcţiei juridice şi 

bineînţeles la propunerea mea, în baza propunerilor făcute de către domnul consilier judeţean şi de către 

doamna inspector general. Asta am vrut să precizez. Tocmai de asta poate anumite inadvertenţe pe care 

dumneavoastră le-aţi sesizat, foarte bine, nu au fost avute în vedere, dar noi le putem corecta prin 

regulament. Ca atare, am luat notă de menţiunea dumneavoastră şi invităm toţi profesorii, care au elevi 

menţionaţi în această anexă. Mai mult decât atât, ştiu că mai există un amendament de făcut, pentrtu că a 

sosit târziu  o altă evaluare din judeţ.  

♣ Dna Egarmin Ana Maria, consilier: Până la amendament vreau să fac o precizare. Faptul că 

noi astăzi votăm proiectul de hotărâre a consiliului judeţean, a condus la un anunţ preliminar către 

directorii unităţilor de învăţământ în care urma să revenim după ziua de astăzi cu precizări exacte, pentru 

ceea ce se va întâmpla mâine. A fost un anunţ preliminar şi directorii unităţilor de învăţământ ştiu asta. 

Acest anunţ viza după ce clarificam astăzi în cadrul şedinţei. Şi acum fac amendamentul, pentru că între 

centralizarea iniţială realizată atât de directori cât şi de inspectori şcolari bineînţeles, prin conlucrare de la 

momentul depunerii referatului privind premierea elevilor cu 10 la evaluarea naţională, bacalaureat şi a 

celor cu premiile I, II, III la olimpiadele internaţionale şi naţionale, pentru că spuneam că între această 

centralizare iniţială şi verificarea făcută de IJS Bacău au existat diferenţe, propun un amendament prin 

suplimentarea premiilor după cum urmează: Pentru olimpiade şcolare faza naţională la Colegiul 

Vrânceanu, Lungu Mihai Adelin, premiul I la Olimpiada Naţională de limba şi literatura română şi tot 

Lungu Mihai Adelin premiul I de la Olimpiada Naţională de limba latină. Dolici Eduard Ştefan, premiul 

al II –lea la Olimpiada Naţională Interdisciplinară Ştiinţele Pământului şi Dabija Bianca Elena, premiul al 

III -lea la Olimpiada Naţională de limba latină. De la Colegiul de Artă, Rusu Donighevici Emilian, 

premiul I la Olimpiada Naţională de Interpretare Instrumentală Vocală şi Studii Teoretice, Lungu Darius 

Isac, premiul al II-lea la Olimpiada Naţională de Interpretare Instrumentală pentru clasele a III-a, a VIII-a, 

Godoci Miruna Elena, premiul al III-lea la Olimpiada Naţională de Interpretare Instrumentală pentru 

clasele III – VIII – Individual şi Negurici Ştefan, – Colegiul Naţional de Artă „George Apostu” – Premiul 

III – Olimpiada Naţională de Interpretare Instrumentală, Vocală şi Studii Teoretice pentru clasele IX – 

XII – Individual. De la Şcoala Gimnazială „Nicolae Iorga”, Daraban Cristian Daniel, premiul al II-lea la 

Olimpiada Naţională de Matematică şi de la Colegiul „Karpen” Horonceanu Sabrina Maria, premiul al II-

lea la Olimpiada Naţională pentru meserii. Sunt 10 suplimentări 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Vă mulţumesc. Din ce ştiu eu au şi prevederi bugetare, pentru 

că înainte de a veni s-a şi consultat cu bugetul. 
  

  Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre cu amendamentul formulat de 

doamna consilier Egarmin Ana Maria  şi se aprobă cu 35 de voturi pentru. Doamna consilier Egarmin 

Ana Maria şi domnul consilier Pădureanu  Stelian Leonard, nu participă la vot.
 

   

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria -   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie           x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian -   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   
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♣ Dl Bîrzu Ilie, consilier: Mulţumesc domnule preşedinte. Sunt bucuros că de anul trecut am reuşit 

să introducem premierea elevilor cu rezultate excepţionale la învăţătură din judeţul Bacău şi pentru cei de la 

olimpiade, evaluare naţională, bacalaureat şi zic eu, că suntem pe drumul cel bun. Voiam să mulţumesc şi 

colegilor mei, care au fost coiniţiatori la acest proiect şi voiam să vă mai spun domnule preşedinte, că este 

bine că aprobăm şi susţinem asemenea proiecte. Mai am o singură observaţie: era bine dacă mă anunţati 

dinainte că facem din 3 proiecte, unul singur. Important este, că până la urmă este bine pentru copiii 

excepţionali ai judeţului Bacău, că a ajuns în consiliul judeţean şi aprobăm acest proiect  de hotărâre şi într-

adevăr, pentru anul următor, o să mă implic şi cu alţi colegi ca să facem un regulament, ca lucrurile să fie cât 

mai clare. Vă mulţumesc. 

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: În primul rând daţi-mi voie să felicit această iniţiativă. În al doilea 

rând, referitor la observaţia doamnei consilier Popescu-Gagiu Ştefana eu aş vrea să vă spun că, aşa cum 

procedăm la sport, să venim să premiem şi profesorii. Să premiem antrenorii acestor copii, pentru că şi 

munca lor se regăseşte în acele premii. Am înţeles că sunt şi câţiva antrenori aici şi aş vrea să vă spun, că în 

ultima perioadă Consiliul Judeţean, prin iniţiativele pe care le-a avut s-a îndreptat spre premierea copiilor, 

premierea antrenorilor, dar am o remarcă destul de tristă: să ştiţi că sportul băcăuan naţional, este într-o 

descreştere. M-ar interesa dacă într-o şedinţă, am putea aborda acest subiect, să vedem unde greşim. Pe 

timpul lui Ceauşescu plecau sportivii noştri cu şorturi purtate la zeci de competiţii şi veneau cu premii 

înapoi, acum îi vezi cu nişte şorturi cu tot felul de culori frumoase şi vin clasaţi pe ultimul loc. Eu cred că 

trebuie să avem această dezbatere, ca să vedem ce se întâmplă. Poate le dăm prea mulţi bani, poate dăm prea 

puţini bani, nu-mi dau seama. Nu mai spun de fotbal la care în tinereţe mă uitam cu plăcere, acum nu vreau 

să mă mai uit. Cred că trebuie să avem o dezbatere, ca să vedem ce este acolo şi trebuie să fie o explicaţie 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Vreau să răspund domnului consilier Vreme, domnului consilier 

Bîrzu şi doamnei consilier Popescu-Gagiu Ştefana. Se creează o regularitate de a da premii în învăţământ pe 

de o parte şi că ar trebui premiaţi şi profesorii. Vreau să vă spun un lucru: diferenţa dintre un regulament şi o 

abordare pe excepţie de la lege, o face faptul că dumneavoastră, aţi avut posibilitatea să depuneţi propuneri 

de proiecte de hotărâri, pentru premierea elevilor excelenţi din judeţul Bacău. Acolo nu am regăsit premierea 

profesorilor ca să fac un impact bugetar. Ca atare, nu aş vrea să transform acest lucru bun de astăzi, într-o 

chestiune care să apese pe aparatul de specialitate, sau pe noi care am strâns aceste lucruri toate la un loc şi 

le-am făcut printr-o singură hotărâre, să lăsăm un loc de echivoc. Noi am mers pe excepţia de la  lege, nu  pe 

un regulament cum s-a mers pe regulamentul de la sportivi şi ceea ce a fost trecut acolo, asta s-a trecut şi la 

votul dumneavoastră cu propuneri de premieri ajustate, în conformitate cu bugetul. Vreau să vă spun,  că 

dacă facem o corelaţie cu alte premieri prin cele două hotărâri de consiliu judeţean, s-au acordat 500 de mii 

de lei, pentru elevi şi sportivi care sunt tot elevi. Este un efort substanţial, pentru premierea excelenţei atât în 

învăţământ cât şi în sport. Nu este de ici de acolo, nu putem să facem propuneri populiste şi chiar nu-mi 

doresc pe ceea ce înseamnă copil, educaţie şi sănătate, pentru că sportul înseamnă sănătate. Cred că trebuie 

să fim unitari (am fost extrem de deschis, nu am asumat asupra unei zone politice aceste premieri) am spus 

că cine a făcut propunerile din consiliul judeţean, le-am asumat, le-am îmbrăcat într-o formă legală şi vi le-

am supus atenţiei dumneavoastră. Cred că aici nu putem veni cu anumite lucruri care să pună un echivoc, nu 

neapărat o zonă care să ne ducă în altă parte cu gândul politic. Nu!. Vreau să vă spun altceva domnule 

consilier judeţean. Aveţi dreptate. Unde greşim de nu avem o recunoaştere la nivel naţional? Prin echipe de 

fotbal, prin echipe de handbal, dar să ştiţi că sunt. Tocmai asta premiem aici, tocmai de asta îi şi încurajăm 

pe aceşti copii să practice un sport. Noi, ca autorităţi locale, ca autorităţi decidente venim să-i sprijinim 

financiar şi aşa cum putem. Cred că undeva, problema cea mai importantă pe care o avem, este o problemă 

sistemică pe care noi nu o putem rezolva. Ce putem rezolva? Eu vă enumăr tot spre final de an câte proiecte 

pe sport, pe infrastructură s-au aprobat în acest consiliu judeţean. De ce credeţi că am făcut amendamentul 

prin care în loc să dau în altă parte, am mutat aceşti bani pe infrastructura sportivă? Cred că atragerea 

cetăţeanului obişnuit, a celui care nu a practicat sportul, sau atragerea copiilor către sport, o facem prin 

dezvoltarea infrastructurii de sport. Athletick Park, este un exemplu în acest sens, tocmai de asta noi facem 

paşi importanţi la nivelul nostru în limitele noastre de competenţă şi pentru care vă şi mulţumesc, pentru  că 

nu am avut abţineri la vot pentru Athletic Parck şi nici pe acordarea de premii. Să mergem pe de o parte pe 

recunoaşterea meritelor celor care sunt merituoşi în sport, ori învăţământ şi mergem pe dezvoltarea unei 

infrastructuri de sport. Vă spun, că aici nu poate doar consiliul judeţean să facă acest lucru, trebuie o 

colaborare  şi între UAT-le aşa cum bine le-aţi văzut şi dumneavoastră. În ceea ce ne priveşte pe noi, cel 

puţin pentru anul în curs ca şi pentru anul trecut, să ştiţi că oarecum aşa cum aţi văzut bugetul, noi l-am 
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împărţit destul de judicios împărţind între sănătate, învăţământ, sport şi ne-am bazat pe lucrul acesta. Eu sper 

să urmeze şi celelalte UAT-le acest model. Noi ca şi instituţie, dumneavoastră ca şi autoritate deliberativă, 

suntem pe un drum, dar nu putem rezolva noi problemele sistemice. Ceea ce aţi ridicat dumneavoastră, este o 

problemă corectă. Aţi văzut câte dezbateri am avut, pentru a face un Athletic Parck, care să se suprapună cu 

necesităţile cetăţenilor şi a oamenilor de sport şi a celor care practică sportul doar ca amatori. A durat 6 luni 

de zile să putem avea o soluţie corectă. 

 ♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Domnule preşedinte, eu am spus că noi chiar ne-am făcut treaba. 

Profit de faptul că aici sunt oameni de sport, antrenori, să ne spună care este problema. Că nu s-au dat destui 

bani s-au le daţi prea mulţi bani, că şi asta este o problemă. Vă dau un singur exemplu de la Oneşti, pentru 

care eu sunt foarte trist: Nadia Comăneci când a performat, avea o singură sală de sport, iar acum au sportivii 

o sală polivalentă, două săli de sport, liceele au săli de sport, dar când vorbim de performanţă, mai avem un 

pic şi ne ducem pe zero. Dacă sunt cei din domeniu aici îi rog să ne spună. Copiii care practică jocuri 

electronice să ştiţi că este o realitate la ora actuală la nivel mondial. Sunt campionate, copii care îşi dezvoltă 

abilităţile, iar România se situiază pe poziţii foarte bune.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Aici să ştiţi că dacă deschideţi subiectul acesta, este un subiect 

extrem de controversat. Să ştiţi că jocul pe calculator, nu aduce sănătate. Sportul este un mijloc de prevenţie.  

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Lumea care vine se bazează pe această tehnologie.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: O să-i dau cuvântul domnului consilier Gavriliu Adrian care este 

antrenor şi o să vă dea un răspuns mai pertinent. 

♣ Dl Gavriliu Adrian, consilier: Răspunsul este mai complex şi este greu de dat în câteva cuvinte, 

dar am să încerc să fiu succint. Domnul Vreme are dreptate în linii mari, dar ca să-l citez pe Gică Hagi, 

„dumneavoastră aţi spus lucrurilor pe pronume”, într-adevăr este vorba de infrastructură şi de bazele 

sportive. Antrenorii nu pot face minuni cu o baghetă magică, iar comparaţia cu Nadia Comăneci este 

eronată, pentru că erau alte vremuri. Se mergea pe metode de constrângere, se făcea performanţă pe 

constrângere iar acum metodele moderne, sunt de convingere care sunt mult mai greoaie, pentru că 

societatea este altfel, părinţii sunt foarte sensibili, copiii sunt altfel, dar baza pleacă într-adevăr de la 

infrastructură, de la bazele sportive. Asta lipseşte României, pentru că a rămas cu aceleaşi saltele de la Nadia 

Comăneci şi aceleaşi baze sportive. Politicul are un cuvânt foarte important de spus şi domnul Vreme va 

susţine prin poziţia dumnealui şi sportul. Nu cred că premiile nu sunt binevenite, sau că sunt foarte mari, 

pentru că sportivii trebuie motivaţi. Sportul de performanţă, nu înseamnă sănătate; sportul de performanţă 

înseamnă uzură psihică şi fizică, iar un premiu de 2 – 3000 mii de lei la sfârşit de an, pentru un sportiv este o 

gură de aer, ca să-l ţii şi anul următor în sport, pe lângă cluburi care au şi ei la nivel de minister, nişte norme 

financiare, nu foarte mari. Masa pentru un sportiv este de 70 de lei pe zi. Domnule Vreme, duceţi 

dumneavoastră un handbalist de 2 m să mănânce 3 mese pe zi cu 70 de lei şi exemplele pot continua. Deci, 

nu cred că dăm prea mulţi bani, iar şorturile acelea despre care spuneţi dumneavoastră sunt, pentru că există. 

Nu trebuie să fim retrograzi. Cred că sunt uşor exagerate afirmaţiile dumneavoastră. Într-adevăr, nu mai sunt 

rezultatele care au fost, probabil nici nu vor mai fi foarte curând. Cum ziceam, politicul are un rol important 

prin proiecte şi aici îl citez pe Vadim Tudor: „să implici politicul în sport, e ca şi cum ai pârli porcul cu 

flacăra olimpică”, pentru că politicul se bagă în sport mai mult decât în proiecte financiare, sau în proiecte de 

dezvoltare ci şi prin bătălii, prin funcţii. Am să închei tot cu un citat a lui Gică Hagi: „sportul trebuie 

susţinut, acesta este „mototoul” meu”. 

 ♣ Dl Pravăţ Silviu-Ionel, consilier: Aş vrea să intervin la ce a spus domnul Vreme, să premiem 

profesorii. Este o idee, însă trebuie să ţinem cont, că unii elevi pe lângă orele pe care le fac la şcoală, fac şi 

pregătire. Pe cine premiem? Pe profesorul de la catedră, sau de la pregătire care primeşte bani? 

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Cred că doamna inspector ne poate spune asta. 

♣ Dl Pravăţ Silviu-Ionel, consilier: Dumneavoastră aţi făcut propunerea, dumneavoastră trebuie să 

spuneţi soluţia. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Eu am explicat un lucru şi cred că l-am spus destul de clar: în 

momentul când vom avea un regulament clar, atunci o să ştim foarte bine cine şi ce. Deocamdată am mers 

exact pe propunerile dumneavoastră, le-am trecut prin juridic şi le-am supus atenţiei dumneavoastră la vot 

transparent, fără nici un echivoc. Vă sfătuiesc ca de fiecare dată când supunem un regulament dezbaterii 

publice, dumneavoastră ca şi consilieri judeţeni, puteţi să faceţi amendamente la regulament aşa cum le 

consideraţi dumneavoastră de cuviinţă. Noi putem pe regulament să răspundem cu da sau nu, dacă este în 

regulă, sau nu este în regulă, dacă se încadrează pe lege, sau nu se încadrează, dar până atunci am mers pe 

ceea ce s-a practicat pe cutumă.  
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◄ Se trece punctul 30 de pe proiectul al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea Anexelor nr.1 şi 2 la Hotararea 

Consiliului Judeţean Bacău nr.145/2021 privind aprobarea organigramei și a statului de funcţii pentru 

aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Bacău, cu modificarile ulterioare. 

 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  în 

unanimitate.
 

    

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ 

ABȚINERE 

 
Ivancea 

Valentin,președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie           x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

 

◄ Se trece la punctul 31 de la al doilea proiect al ordinii de zi suplimentare Domnul preşedinte 

Valentin Ivancea prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea tarifelor de 

aeroport și criteriilor aplicate la diferențierea acestora pentru R. A. Aeroportul Internațional „George 

Enescu” Bacău. 

 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

    

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea 

Valentin,președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Boca Laurențiu x   

3. Budacă Vasile x   

4. Coșa Maricica x   

5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   

8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   

10. Egarmin-Ana-Maria x   

11. Filip Daniela x   

12. Gavriliu Adrian x   

13. Grițcu Gabriel x   

14. Hîrțescu Roxana x   

15. Isvoran Vasile x   

16. Bîrzu Ilie           x   

17. Marcu Costică x   

18. Munteanu George x   

19. Melinte Ion x   

20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   

22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   

24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   

28. Popescu-Gagiu Ştefana x   

29. Poșa Irina Diana x   

30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pădureanu Stelian x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Ordinea de zi a fost finalizată, eu am să vă fac următoarea 

invitaţie: vă invit în holul palatului administrativ, să ne felicităm reciproc pentru anul care a trecut. Vă 

mulţumesc pentru întreaga activitate şi pentru faptul că dumneavoastră ca şi consilieri judeţeni, în 

decursul întregii activităţi pe care aţi avut-o de-alungul timpului, indiferent din ce parte a eşicherului 

politic vă aflaţi, aţi arătat decenţă, preocupare şi nu în ultimul rând, aţi pus înaintea intereselor de grup, de 

partid, interesul cetăţeanului. Am văzut lucrul acesta  atât la votul fostului spital municipal câţ şi la alte  
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proiecte importante necesare pentru judeţul Bacău. Eu vă asigur, că pentru anul care urmează, o să fie 

ceva de îmbunătăţit în ceea ce mă priveşte pe mine, o să îmbunătăţesc în relaţia cu dumneavoastră. Eu îmi 

doresc să am acelaşi consiliu judeţean, aceeaşi consilieri judeţeni, care sunt aplecaţi spre a face şi nu spre 

a vorbi. Cred că sunt cele mai eficiente şedinţe, nu facem comparaţie cu alte zone, pentru că nu vreau ca 

în această perioadă premergătoare Naşterii Domnului, să fac anumite comentarii maliţioase, dar pentru ca 

să se asigure o decenţă în cadrul consiliului judeţean, eu vă mulţumesc. Vă doresc în primul rând sănătate, 

vă doresc să aveţi sărbători cu bine şi vă doresc ca la următoarea şedinţă ordinară, să ne vedem sănătoşi. 

Vă mulţumesc încă odată şi vreau să vă spun că există o posibilitate ca la un moment dat, să mai facem o 

şedinţă de îndată. Am vrut să fac această menţiune doar pentru faptul că este ultima şedinţă ordinară din 

anul acesta şi nu ştiu ce se va întâmpla în decursul următoarelor zile. Vă mulţumesc.    

 

 

◄ Nemaifiind alte intervenţii, domnul preşedinte Valentin Ivancea declară închise lucrările 

şedinţei  ordinare a Consiliului Judeţean  Bacău din data de 21.12.2022, ora 1000
, pentru care s-a încheiat 

prezentul proces-verbal. 

 

 

 

 

 
 

 
 

 PREŞEDINTE,                 SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI 

       Valentin IVANCEA                                                                         Dr. Elena-Cătălina ZARĂ                                                                                                                                                      
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
    Întocmit,. 

           Buftea Parascovia 


